
- 24.7.2023. prema uputi GU pokretanje postupaka za saniranje nastalih Sfefa.
- Budu1i da je nevrijeme zahvatilo cijelu Hrvatsku izuzetno ie feSko naei izvodaia radova i
ponuda koja-je stigla, stigla ie preko GU.
Clanovima SO ravnateljica je dostavila:
- Ponlrdu itroSkovnikza sanacijom krovi5ta
- Fotografije o5te6enja krova i ucionice
- Fotografija stabla u dvori5tu Skole

Kako bi krov mogli sanirati potrebno je provestijavnu nabavu.
Ravnateljica je imenovala dlanove PovjerensMa za provedbu postupka javne nabave. Odluka
Povjerenstva prosljeduje se SO koje potom daje/ne daje suglasnost zaizvodenje radova, a

potom Skola po prikupljanju cjelokupne dokumentacije, podnosi zahtjev Gradskom uredu za

financiranje tro5kova potrebnih radova.
Ravnateljica je za 6lanove povjerenstva imenovala Kristinu [/linar - predsjednik Povjerenstva,
lrenu Ploh - 6lan i Sandru Kauzlaril, - 6lan.
Skola je dobila ponudu jednog izvodada za saniranje krova.
Prema Pravilniku o provedbi [ostupaka jednostavne nabave u Skoli: elanak 7.

Za odabir ponude je dovoljna jedna (1) pristigla ponuda koia udovoliava svim traZenim uuietima

naruiitelja.
tznimno, ovisno o prirodi predmeta nabave i razinitrii1nog natiecania, poziv na dostavu ponuda

moZe se uputiti najmanje 1 (jednom) gospodarskom subiektu, u sluiaievima:
- kao i u sluiaju provedbe nabave koja zahtijeva iurnost te u ostalim sluiaievima.
e lanovima Povjerenstva ravnateljica je poslala elektronskim putem 25, srpnja 2023. ponudu s

tro5kovnikom za saniranje kroviSta poduze6a za gradnju Graditeljstvo i trgovina Peric.

Buduci da su godi5nji odmori zaposlenika Skole, zamolila je dlanove Povjerenstva da pogledaju i

proude ponudu i tro5kovnik za saniranje krovi5ta i da se elektronidkim putem izjasne i daju/ne

daju svoji suglasnost za izvodenje radova.
Sve tri dlanice Povjerenstva suglasne su i prihva6aju Ponudu i tro5kovnik GTP Peric.

elanovi Skolskog odbora su jednoglasno dali suglasnost za izvodenje radova na Skolskoj zgradi
prema dostavljenoj ponudi tvrtke GTP Peri6.

Ad 3. Razno
S obzirom da su zbog o5tecenja krovi5ta oSteceni kabinet fizike, udionica fizike i hodnik ispred tih
prostorija, Josipa [Vlesic je pitala hoce li o5tecenja u tim prostorijama biti sanirana do rujna te

moZe li Skola traZiti refundaciju i tih tro5kova od Gradskog ureda. l/artina Brdaric je pitala hoce li

biti sanirana o5tecenja u6ionica ispod tih prostorija te je jo5 jednom zamolila ravnateljicu da se

obre2u stabla pored u6ionica na juZnom dijelu Skolske zgrade (ispred u6ionica razredne nastave)
jer se pojedine grane naslanjaju na prozore u6ionica te su te grane pogodan prostor za velik broj

komaraca zbog kojih se ne otvaraju prozori u vrijeme nastave.
Ravnateljica Sanja Krstanovic je odgovorila da je prijavila osiguravatelju Stetu na krovu i u
hodniku, kabinetu i ucionici fizike. Buduci da je vrijeme godiSnjih odmora, oteZan je pronalazak

izvoda6a (soboslikarski radovi), ali vjeruje da ce sve biti sanirano do podetka Skolske godine.

Skota eeffalili od GU refundaciju tro5kova. Vezano uzrezanje grana na drvecu ispred u6ionica

RN, ve6 nekoliko godina to nije udinjeno, nastojat ce to rije5iti, ovisno i o financijskim
mogucnostima 5kole.
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